
Protokół nr XXXVIII/2010 
z XXXVIII sesji Rady Powiatu  w Końskich odbytej 

w dniu 28 czerwca 2010r. w sali konferencyjnej 
Starostwa Powiatowego w Końskich. 

 
  
     
Obrady rozpoczęto o godz. 11.00 

 

 Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Powiatu Helena Obara. 
 Przewodnicząca otworzyła sesję, powitała  radnych, zaproszonych gości 
w tym, Komendanta StraŜy Romana Borunia, Komendanta Policji Stanisława 
Michalskiego, Mariana Gąszcza Przewodniczącego Rady Miejskiej, oraz  
stwierdziła, Ŝe posiedzenie Rady zwołane zostało w sposób prawidłowy, 
zgodnie z postanowieniem ustawy o samorządzie powiatowym i Statutu 
Powiatu.  

Przewodnicząca oświadczyła jednocześnie, Ŝe zgodnie z listą obecności 
w posiedzeniu uczestniczy 19 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 21 radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji.  
 
Lista radnych powiatu obecnych na XXXVIIII sesji Rady oraz lista 
zaproszonych na  sesję  stanowią integralną część niniejszego protokołu. 
 

Ad – 2. 
 

Przewodnicząca wniosła o zatwierdzenie protokołów z XXXVI 
i XXXVII zwołanej w trybie nadzwyczajnym sesji Rady Powiatu 
podkreślając, Ŝe zgodnie z § 28 ust. 5 Statutu  protokoły wyłoŜone zostały do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu. 

 
Protokół przyjęto przez aklamację nie wnosząc do jego treści uwag i zastrzeŜeń. 
 

Ad – 3. 
 
 Przystąpiono do ustalania porządku obrad sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Helena Obara – wniosła autopoprawkę 
do porządku obrad i poprosiła o wykreślenie pkt. 6 h) dot. nadania Statutu 
Komendzie Powiatowej Państwowej StraŜy PoŜarnej w Końskich z uwagi 
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na pismo z taką prośbą Komendanta Głównego StraŜy PoŜarnej, 
a następnie Komendanta Powiatowego w tej samej sprawie. 
 
Uwag nie wnoszono. 
 
Pismo powyŜsze stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Porządek obrad wraz z wniesioną autopoprawką poddano pod głosowanie.  
 
W obecności 19 radnych jednogłośnie przyjęto do realizacji porządek obrad 
sesji obejmujący: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie protokołu z XXXVI i XXXVII zwołanej w trybie 

nadzwyczajnym sesji Rady Powiatu.  
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja Starosty o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami.  
5. Informacja o realizacji zadań z zakresu pomocy społecznej, polityki 

prorodzinnej i wspierania osób niepełnosprawnych przez PCPR 
w Końskich w 2009r. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 
a) zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego 

w Końskich, 
b) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Końskich za 2009 rok, 
c) przesunięcia środków PFRON pomiędzy zadaniami w 2010r. 
d) wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich projektu „Ku źnice 
kompetencji” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

e) wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich projektu „Klucz do 
wiedzy” kompetencji w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki 

f) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Zabytkowego Zakładu 
Hutniczego w Maleńcu, 

g) dokonania zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2010r., 
7. Informacja o stanie bezrobocia na terenie powiatu. 
8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Odpowiedzi na złoŜone interpelacje i zapytania radnych. 
10. Wnioski i oświadczenia radnych. 
11. Sprawy róŜne. 
12. Zakończenie obrad XXXVIII sesji Rady Powiatu. 
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Tematykę sesji realizowano zgodnie z przyjętym porządkiem obrad. 
 

Ad - 4. 
 

 

Informację o pracy Zarządu Powiatu za okres od  28 kwietnia 2010r. do 
28 czerwca 2010r. przedstawił Starosta Konecki – Andrzej Marek Lenart.  

 

Dyskusji w tej sprawie nie prowadzono. 
 

Treść informacji stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
Starosta Konecki  poprosił Komendanta Powiatowej Państwowej StraŜy 
PoŜarnej w Końskich Pana Romana Borunia aby złoŜył informacj ę na 
temat zaistniałego poŜaru w dniu 16 czerwca 2010r. w Końskich przy ulicy 
Warszawskiej. 
 
PowyŜsza informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Ad – 5. 
 

Informacj ę o realizacji zadań z zakresu pomocy społecznej, polityki 
prorodzinnej i wspierania osób niepełnosprawnych przez PCPR 
w Końskich w 2009r. przedstawiła Dyrektor PCPR Pani Jadwiga śycka. 
 
Dyskusji w niniejszym temacie nie prowadzono. 
 
Rada przyjęła  powyŜszą informację do akceptującej 
wiadomości. 
 

Ad – 6. 
 
Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad obejmującego 
rozpatrzenie projektów uchwał. 
 

Ad – 6a. 
 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa 
Powiatowego w Końskich przedstawił Naczelnik Wydziału Organizacji 
i Informatyzacji Pan Radosław Lachowski. 
  
 
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
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Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
 

W obecności 19 radnych, Rada jednogłośnie 
podjęła uchwałę Nr XXXVIII/20/2010 w sprawie 
zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa 
Powiatowego w Końskich. 
 
Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 

Ad – 6 b, c, d i e. 
 

Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w sprawie:  
 

• zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Końskich za 2009 rok, 

• przesunięcia środków PFRON pomiędzy zadaniami w 2010r. 
• wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich projektu „Ku źnice 
kompetencji” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

• wyraŜenia zgody na realizację przez Zespół Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich projektu „Klucz do 
wiedzy” kompetencji w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki, 

 
które przedstawił   Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej Pan Krzysztof 
Stachera. 
 
 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
 
 W obecności  19 radnych,  Rada 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 
XXXVIII/21/2010 w sprawie zatwierdzenia 
rocznego sprawozdania finansowego Zespołu 
Opieki Zdrowotnej w Końskich za 2009 rok. 

W obecności  19 radnych,  Rada 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 
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XXXVIII/22/2010 w sprawie przesunięcia 
środków PFRON pomiędzy zadaniami w 2010r. 

 
W obecności  19 radnych,  Rada 

jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 
XXXVIII/23/2010 w sprawie wyraŜenia zgody 
na realizację przez Zespół Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich projektu 
„Kuźnice kompetencji” w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

 
W obecności  19 radnych,  Rada 

jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 
XXXVIII/24/2010 w sprawie wyraŜenia zgody 
na realizację przez Zespół Szkół 
Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Końskich projektu 
„Klucz do wiedzy” kompetencji w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 
 
 
Wszystkie cztery Uchwały stanowią integralną część niniejszego protokołu. 
 
Ad – 6f. 
 

 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu przedstawił Naczelnik 
Wydziału Promocji i Kultury Pan Dariusz Kowalski . 
  
 
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
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W obecności 19 radnych, Rada jednogłośnie 
podjęła uchwałę Nr XXXVIII/25/2010 w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu. 
 
Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
Ad – 6 g. 
 

Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie powiatu 
koneckiego na 2010r. przedstawiła Skarbnik Powiatu Pani Edyta 
DrąŜkiewicz. 
 
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
 
 

W obecności 19 radnych, Rada jednogłośnie 
podjęła uchwałę Nr XXXVIII/26/2010 w sprawie 
dokonania zmian w budŜecie Powiatu 
Koneckiego na 2010r. 
 
Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 
O godz.: 11.45 Przewodnicząca ogłosiła 30- minutową przerwę. 
 
Starosta Andrzej Marek Lenart – zaprosił wszystkich na wystawę do galerii 
„U Starosty” pn. „Na skrawku ojcowizny”. 
 
Ad – 7 . 
 

Informacj ę o stanie i strukturze bezrobocia na terenie Powiatu 
Koneckiego przedstawił Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy –Władysław 
Pająk. 

 
Treść informacji stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

 

 
Dyskusji w omawianym temacie nie prowadzono.  
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Rada przyjęła powyŜszą informację do akceptującej 
wiadomości. 

 
Ad -  8. 
 

W kolejnym punkcie porządku obrad obejmującym interpelacje 
i zapytania głos zabrali kolejno radny Antoni Szkurłat oraz radny Grzegorz 
Wąsik. 
 

Treść interpelacji złoŜonych przez radnych została przedstawiona na 
piśmie i stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

 

 
Ad – 9.  
 
 

Starosta Andrzej Marek Lenart poinformował, Ŝe odpowiedzi na 
złoŜone interpelacje i zapytania radnych udzielone zostaną na piśmie. Odnosząc 
się do interpelacji radnego Szkurłata powiedział, Ŝe jeśli chodzi o ul. Nadstawną 
to naleŜy przeanalizować koszty. Podkreślił, Ŝe oczywiście korytka są 
bezpieczniejsze, dlatego teŜ sprawa zostanie rozpatrzona. W sprawie 
ul. Południowej stwierdził, Ŝe wiosną tego roku interesował się sprawą 
parkingu, ale teren ten naleŜy w części do gminy i w części do wspólnoty 
mieszkaniowej. Starostwo nie jest właścicielem gruntu, dlatego teŜ powiat nie 
moŜe nic zrobić. Z informacji, które posiada wie, iŜ prezes Przychodni 
kontaktował się z Burmistrzem w tej sprawie, ale widocznie wspólnota nie 
wyraziła zgody na budowę parkingu w tym miejscu i nic w tym kierunku nie 
zostało zrobione. Gdyby były takie wnioski, to mimo, Ŝe nie było tego parkingu 
w planach budowy powiat analizowałby ich niewielką korektę.  

Odpowiadając radnemu Wąsikowi stwierdził, Ŝe  powiat nie posiada 
Ŝadnej informacji, która mówiłaby o tym, Ŝe kąpielisko w Sielpi jest zamknięte. 
Podkreślił, Ŝe informacja ta zostanie sprawdzona. Jeśli chodzi o zalew w Miłej 
to wiadomo, Ŝe kąpielisko nie jest dopuszczone dla uŜytkowników. 
 
Radny Antoni Szkurłat – zapytał tylko, czy na pewno było pytanie do 
wspólnoty mieszkaniowej o zgodę na budowę parkingu. Stwierdził, Ŝe jeśli 
organ ten nie wypowiedział się w tym temacie to sprawa nadal jest otwarta. 
 
Przewodnicząca Rady Helena Obara – dodała, Ŝe jeśli chodzi o budowę 
kanalizacji prowadzoną przez gminę Końskie w Proćwiniu to wykonawca musi 
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uporządkować teren i doprowadzić go do stanu poprzedniego po 
przeprowadzonej inwestycji. 
 
Starosta Andrzej Marek Lenart powiedział, Ŝe wniosek na piśmie od dyrekcji 
przychodni do Starostwa nie wpłynął. Podkreślił, Ŝe inicjatywa naleŜy do gminy 
i dyrekcja przychodni miała doprowadzić do rozmów Burmistrza i Wspólnoty. 
Jeśli powiat nie został poinformowany, to moŜe oznaczać, Ŝe negocjacje te nie 
doszły do skutku bądź się nie udały. 
 
Sołtys Proćwina Józef Stanisławski  - podziękował za udzielenie głosu 
i powiedział, Ŝe jest sołtysem tej miejscowości od ponad 20 lat. Podkreślił, Ŝe 
zlikwidowanie rowów i utworzenie na ich miejsce korytek spowoduje przede 
wszystkim poszerzenie bardzo wąskiej drogi, co wpłynie korzystnie na 
bezpieczeństwo jej uŜytkowników. Podkreślił, Ŝe powrót do stanu poprzedniego 
nie poprawi w Ŝaden sposób sytuacji. Dodał, Ŝe wielokrotnie zwracał się do 
Burmistrza, który jest inwestorem z prośbą o uwzględnienie tej sprawy 
i otrzymywał odpowiedź, Ŝe droga jest powiatowa, a gmina nie ma pieniędzy. W 
związku z tym zwracał się do Dyrekcji dróg powiatowych, jeszcze do dyrektora 
Kojtka, a teraz prosi obecny Zarząd, Ŝeby po przeprowadzeniu robót 
kanalizacyjnych tą drogę doprowadzić do dobrego stanu. Podkreślił teŜ, Ŝe na 
terenie wsi jest Dom StraŜaka i w sytuacji kiedy dwa samochody chcą 
przejechać tą drogą to nie ma takiej moŜliwości. Zwrócił się z ogromną prośbą 
wraz z delegacją, z którą przybył na sesję do Rady Powiatu i do Zarządu 
Powiatu o doinwestowanie tej drogi. 
 
Przewodnicząca Rady Helena Obara – podkreśliła, Ŝe wierzy iŜ Zarząd 
Powiatu rozpatrzy ta sprawę i w jakiś sposób dojdzie się do konsensusu. 
 

Ad – 10.  
 
 
W punkcie obejmującym wnioski i oświadczenia głos zabrali: 

 
Radny Wiesław Skowron – stwierdził, Ŝe chce się odnieść do sytuacji, która 
miała miejsce na poprzedniej sesji rady zwołanej w trybie nadzwyczajnym. 
Podkreślił, Ŝe Rada moŜe wnieść poprawki do porządku obrad, a składany 
wniosek powinien być poddany pod głosowanie. Sprawa dotyczyła wniosku 
o rozszerzenie porządku obrad o sprawy róŜne.  
 
Przewodnicząca Rady Helena Obara – podkreśliła, Ŝe jeśli znajdzie podstawę 
prawną to przyjmie wniosek  do zrealizowania. Póki co takiej podstawy nie zna. 
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Radny Wiesław Skowron – dodał, Ŝe w jego ocenie Rada moŜe wprowadzić 
zmiany do porządku obrad bezwzględną ilością głosów na sesji zwyczajnej. 
Podkreślił, Ŝe interpretacja Przewodniczącej jest inna niŜ jego. 
 
Przewodnicząca Rady Helena Obara – stwierdziła, Ŝe jedynie na wniosek 
Starosty, Zarządu Powiatu, grupy radnych lub Przewodniczącej Rady o czym 
mówi Statut Powiatu i Regulamin Rady Powiatu. 
 
 

Ad -  11. 
 
 
W sprawach róŜnych Radny Józef Duda – powiedział, Ŝe zabiera głos, 
poniewaŜ to on zgłaszał wniosek o rozszerzenie porządku obrad na 
nadzwyczajnej sesji i dyskusja dotyczy jego. Podkreślił, Ŝe powoływanie sesji 
moŜe być nadzwyczajne, a sesji nadzwyczajnych nie ma, w związku z tym 
uznał, Ŝe wniosek o zmianie porządku obrad mógł złoŜyć. 
 
Przewodnicząca Rady Helena Obara – stwierdziła, Ŝe radny powinien 
zapoznać się szczegółowo z obowiązującymi przepisami prawa. 
 
Sekretarz Powiatu Roman Struzik – poinformował, Ŝe od 1 lipca br. Urząd 
Starostwa będzie pracował w godzinach od 7.30 do 15.30, gdyŜ próba 
wydłuŜenia godzin pracy w poniedziałki nie zdała egzaminu. Podkreślił, Ŝe było 
wielu niezadowolonych klientów, którzy przychodzili rano i nie mogli być 
załatwieni, a po godz. 15.30, nie było zainteresowanych do załatwiania spraw 
w Starostwie. Dodał, Ŝe godziny wydłuŜenia pracy obowiązywały od marca b.r. 
na wniosek radnych powiatu. Po wielu skargach Zarząd Powiatu zadecydował 
jak na wstępie. 
 
Starosta Andrzej Marek Lenart powiedział, Ŝe równieŜ odbierał wiele skarg 
w tej sprawie. Stwierdził teŜ, Ŝe w Końskich inne urzędy pracują w godzinach 
od 7.30. do 15.30, dlatego teŜ system ten się nie sprawdził. 
Zaprosił takŜe wszystkich radnych na Kuźnice Koneckie, które odbędą się 17 
i 18 lipca 2010r. 
 
Radny Kazimierz Pasterczyk –  powiedział, Ŝe był wnioskodawcą wydłuŜenia 
godzin pracy w 1 dniu w tygodniu, gdyŜ spotykał się z takimi uwagami od 
wyborców. Stwierdził, Ŝe moŜna byłoby wprowadzić dyŜury w odpowiednich 
wydziałach tak, Ŝeby klienci i pracownicy byli zadowoleni.  
 
Innych spraw nie było. 
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Ad – 12.  
 

Przewodnicząca stwierdziła, Ŝe w pełni wyczerpano przyjęty porządek 
posiedzenia oraz podziękowała radnym za udział  w  obradach, Ŝycząc udanego 
wypoczynku w okresie wakacyjnym. 

 
Przewodnicząca o godz.12 55  zamknęła  XXXVIII  sesję Rady Powiatu. 
Na tym sesję zakończono. 
 
Przebieg obrad protokółowała Kierownik Biura Rady Powiatu – Monika 
Trojanowska. 
 
Protokółowała       Przewodnicząca 
Kierownik Biura      Rady Powiatu w Końskich 
Rady Powiatu 
 
..................................         ................................... 
Monika Trojanowska                Helena Obara 
 
Końskie, dnia 28.06.2010r.        


